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Fråga av Rigmor Stenmark (C) om gatuarbeten i Uppsala kommun  

Gatuarbeten pågår inom Uppsala kommun hela tiden året runt. Det är naturligtvis nödvändigt att så 

sker för att förbättra gator och vägar och ledningar av olika slag. Men varför gör man inte färdigt på 

en plats innan man påbörjar ett arbete på en ny plats? Ett exempel är gatuarbetena på Ringgatan 

mellan Sysslomansgatan och Götgatan. Den delen av gatan är helt avständ och har varit det en längre 

tid. Det är oacceptabelt och skapar iritation. 

Därför frågar jag gatu- och samhällsmiljönämndens ordförande Rickard Malmström (MP): 

• Vad har kommunen för policy för gatuarbeten inom kommunen? 

 

 

 

_____________________________ 

Rigmor Stenmark (C) 

 


